

MINUTES OF PROCEEDINGS

WEDNESDAY, JUNE 15, 1988

(1)

[Text]

The Legislative Committee on Bill C-73, An Act to provide for the implementation of an agreement respecting Indian lands in Ontario; Bill C-122, An Act to amend the Indian Act (by-laws and membership rules); and Bill C-123, An Act to amend the Indian Act (minors' funds and surviving spouse's preferential share), met at 3:45 o'clock p.m. this day, in room 208 West Block.

Members of the Committee present: Jim Edwards, Girve Fretz, John A. MacDougall and Keith Penner.

In attendance: From the Research Branch of the Library of Parliament: Bruce Carson, Research Officer.

The Committee commenced consideration of its Order of Reference, dated Thursday, June 2, 1988, concerning Bill C-73, An Act to provide for the implementation of an agreement respecting Indian lands in Ontario; Bill C-122, An Act to amend the Indian Act (by-laws and membership rules); and Bill C-123, An Act to amend the Indian Act (minors' funds and surviving spouse's preferential share) (see *Minutes of Proceedings, Wednesday, June 15, 1988, Issue No. 1*).

John Parry read a letter from the Speaker appointing him as Chairman of this Committee.

The Clerk of the Committee read the Order of Reference, as follows:

ORDERED.—That Bill C-73, An Act to provide for the implementation of an agreement respecting Indian lands in Ontario; Bill C-122, An Act to amend the Indian Act (by-laws and membership rules); and Bill C-123, An Act to amend the Indian Act (minors' funds and surviving spouse's preferential share), be now read a second time and referred to a Legislative Committee.

Moved by John A. MacDougall,—That the Committee print the number of copies of its *Minutes of Proceedings and Evidence* established by the Board of Internal Economy.

Moved by Jim Edwards.—That the Chairman be authorized to hold meetings in order to receive evidence and authorize its printing when a quorum is not present, provided that 3 members are present including the Chairman and, in the absence of the Chairman, the person designated to be Chairman of the Committee.

Moved by Girve Fretz,—That during the questioning of the witnesses, each member be allotted 10 minutes for the first round and thereafter 5 minutes in the second round.

Moved by John A. MacDougall,—That the Clerk of the Committee be authorized to distribute all documents.

PROCÈS-VERBAUX

LE MERCREDI 15 JUIN 1988

(1)

[Traduction]

Le Comité législatif sur le projet de loi C-73, Loi de mise en oeuvre d'un accord concernant les terres indiennes de l'Ontario, le projet de loi C-122, Loi modifiant la Loi sur les Indiens (statuts administratifs et règles d'appartenance) et le projet de loi C-123, Loi modifiant la Loi sur les Indiens (fonds des mineurs et part du conjoint survivant), se réunit aujourd'hui à 15 h 45, dans la pièce 208 de l'édifice de l'Ouest.

Membres du Comité présents: Jim Edwards, Girve Fretz, John A. MacDougall et Keith Penner.

Aussi présent: Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement: Bruce Carson, attaché de recherche.

Le Comité reprend l'étude de son ordre de renvoi du jeudi 2 juin 1988 relatif au projet de loi C-73, Loi de mise en oeuvre d'un accord concernant les terres indiennes de l'Ontario; au projet de loi C-122, Loi modifiant la Loi sur les Indiens (statuts administratifs et règles d'appartenance); et au projet de loi C-123, Loi modifiant la Loi sur les Indiens (fonds des mineurs et part du conjoint survivant) (voir *Procès-verbaux du mercredi 15 juin 1988, fascicule n° 1*).

John Parry lit une lettre du président de la Chambre le nommant président du présent Comité.

Le greffier du Comité lit l'ordre de renvoi libellé en ces termes:

IL EST ORDONNÉ.—Que le projet de loi C-73, Loi de mise en oeuvre d'un accord concernant les terres indiennes de l'Ontario, le projet de loi C-122, Loi modifiant la Loi sur les Indiens (statuts administratifs et règles d'appartenance), et le projet de loi C-123, Loi modifiant la Loi sur les Indiens (fonds des mineurs et part du conjoint survivant) soient maintenant lus une deuxième fois et déferés à un Comité législatif.

John A. MacDougall propose,—Que le Comité fasse imprimer le nombre d'exemplaires de ses *Procès-verbaux et témoignages* qu'a déterminé le Bureau de régie interne.

Jim Edwards propose,—Que le président autorise la tenue de réunions pour recevoir des témoignages et en permettre l'impression en l'absence du quorum, à condition que trois (3) membres, dont le président, soient présents, ou en l'absence de ce dernier, la personne désignée pour le remplacer.

Girve Fretz propose,—Qu'au cours de l'interrogatoire des témoins, chaque membre du Comité dispose de dix minutes au premier tour de questions, et de cinq minutes au second tour.

John A. MacDougall propose,—Que le greffier du Comité soit autorisé à distribuer aux membres du Comité